
Obravnavati tudi ukrepe na zvezni ravni
(nada!|evanje s 1. strani)

orisal »razbremenjevanje«:
»Vsl ti ukrepi so videti tako
kot prijazno gospodarjevo
prigovarjanje preveč otovor-
jenemu osličku. Ta pravi:
Zberi svoje moči, srček, jaz pa
te bom tudi razbremenil. Iz
koša, ki ga nosiš, si bom vzel
tobaka in si nabasal pipo, pa ti
bo takoj laže.«
Predsednik zbora združenega

dela Rado Tihelj se je dotaknil
vprašanja dobav surovin z drugih
republik, v katere so.ozdi iz naše
občine sovlagali. To vprašanje je
je bilo tudi postavljeno na seji
mestne skupščine 7. junija.

SPOŠTOVATI SAMOU-
PRAVNE

SPORAZUME
Tri točke dnevnega reda, in

sicer poslovan je ozdov, zunan je-
trgovinsko menjavo gospodar-

stva občine ter akumulativno in
reproduktivno sposobnost go-
spodarstva v lanskem letu je zbor
združenega dela obravnaval
skupaj. Vrsto pripomb na to gra-
divo je imel odbor za družbe-
noekonomski razvoj pri zboru
združenega dela (prebral jih je
namestnik predsednika tega
zbora Armand Kopitar), ki je
menil, da so ugotovitve, zak-
ljučki in predlogi sklepov v gra-
divu preveč splošni in ne nakazu-
jejo rešitev. Navedli so tudi pri-
mere, kaj bi bilo mogoče kon-
kretneje zapisati oziroma nare-
diti.

K besedi se je pri tej točki
dnevnega reda ponovno oglasil
delegat Žita Ivan Vukman, ki je
orisal težave njihove delovne or-
ganizacije in predlagal, naj naši
delegati na mestni skupščini za-
htevajo, da sc zavzame za izpol-
njevanje samoupravnih spora-
zumov, ki jih je Žito podpisal s
pod jetji iz drugih jugoslovanskih

republik. Žito, ki mora oskrbo-
vati s kruhom 26 občin, se pogo-
stokrat znajde v zagati, ker ne
dobiva dogovorjenih količin žita,
koruze in drugih surovin. Hkrati
je III. konferenca delegacij pred-
lagala tudi uvedbo tako imeno-
vanega sistemskega dinarja za
razvoj mlinarske in pekarske in-
dustrije v Ljubljani, da bi tako
rešili razliko med predvideno
podražitvijo moke, ki naj bi zna-
šala okoli 60 odstotkov, in kruha,
kateremu naj bi se cena povišala
le za 25 odstotkov.

Delegatka XXVII. konference
delegacij OŠ Ketteja in Murna
Katica Kavčič je opozorila na
nevzdržne razmere v šolstvu, še
zlasti v naši občini, kjer so osebni
dohodki pedagoških delavcev
med najnižjimi v Ljubljani. V
odgovor je Marijana Strubej,
predsednica komiteja za druž-
bene dejavnosti, povedala, da je
prav zdaj v izdelavi analiza, ki
naj bi pokazala stanje na tem po-

dročju v našem mestu in na pod-
iagi katere naj bi se odločili za
poenotenje osebnih dohodkov.

Ivan Lukman, predstavnik ob-
činskega sindikalnega sveta, je
seznanil delegate s stališči te
družbenopolitične organizacije
glede prekoračiteljev izplačila
osebnih dohodkov, ki jih je bilo v
naši občini lani 17. Dali so po-
budo za začetek postopka, da bi
delovne organizacije Vektor,
Scena in Unija papir, ki so neu-
pravičeno izplačale visoke
osebne dohodke, vrnile višek.

Delegati so obravnavali tudi
poročilo začasnega kolegijskega
poslovodnega organa v Julonu,
sklep o prenehanju ukrepa druž-
benega varstva v tej delovni or-
ganizaciji so sprejeli že na prejš-
nji seji, jn v razpravi pohvalili
delo tega organa, hkrati pa za-
htevali, da na mestni skupščini
obravnavajo vlogo sozda Jugo-
tekstil pri tej sanadji.
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